

#### MEDIA COVERAGE REPORT

# BLOCKON 2018 TO TRAIN C-LEVELS, INNOVATORS AND DEVELOPERS ON BLOCKCHAIN THEORY AND BUILDING OF SMART CONTRACTS

**NOVEMBER 2018** 

Presented by:



# **Bahrain** Akhbar Al Khaleej Al Bilad

Al watan

#### <u>KSA</u>

Saudi Gazette

#### **Online**

Biz Bahrain

Bahrain News Agency

Zawya

Trade Arabia

**Bahrain News** 

**DMC News** 

Sabaq

**Publication Name: Akhbar Al Khaleej** 

Description: Arabic daily newspaper, Bahrain

Date: 19/11/2018



#### مؤتمر «بلوك أون 2018» يقدم ورشا تدريبية للمديرين التنفيذيين والمطورين وقادة الابتكار حول نظرية «بلوك تشين» وبناء عقود ذكية



يستعد «مؤتمر بلوك أون الدولي 2018 - إعادة تعريف القطاع المالي» لتدريب قادة الابتكار ومطورين ومديرين تنفيذين في مجال نظرية بلوك تشين وتطبيقاتها العملية، وذلك بتاريخ 22 نوفمبر 2018 في فندق ويندام غراند بخليج البحرين تحت رعاية السيد خالد الرميحي الرئيس التنفيذي لمجلس التنمية الاقتصادية رئيس مجلس إدارة خليج البحرين للتكنولوجيا المالية.

ومن للتوقع ان يستقطب المؤتمر أكثر من 300 مبتكر ومختص في «بلوك تشين» يتضمنون مجموعة متنوعة من ممثلي البنوك المركزية، ورواد الأعمال، ومستثمرين، ومديرين تنفيذيين في القطاع المالي. ويهدف المؤتمر إلى استكشاف الفرص الواعدة والتحديات الماثلة أمام الصناعة المالية، مع التركيز أكثر على التدريب والتطوير.

وسيتخلل اعمال للؤتمر تنظيم سلسلة من الجلسات الحوارية والكلمات الرئيسية واللقاءات الجانبية والاجتماعات، والتي ستناقش مدى وقع «بلوك تشين» على القطاع للالي وغيره من القطاعات الحيوية، كما سيطرح للؤتمر للمشاركين فرصة التعلم عبر ورش متخصصة للمسارات التجارية والفنية مفتوحة للتسجيل الآن. وبإمكان للشاركين الاشتراك بورش العمل في مسار واحد أو مسارين من أجل تعظيم تجربتهم التعليمية.

ويختص للسار التجاري في مساعدة للديرين التنفيذيين وقادة الابتكار على اكتساب للعرفة الضرورية وفهم أفضل حول تقنية «بلوك تشين» وأساسياتها. وسيكون بإمكان الشاركين الاطلاع أكثر على أبرز مميزات «بلوك تشين» والتقنيات ذات العلاقة ومعرفة طرق عملها. وستغطي الورش التدريبية للواضيع الآتية: مفاهيم بلوك تشين الأساسية (اللفاتيح الخاصة والعناوين، والتجزئة، وأشجار ميركل، والصفقات، POW، POS، dPoS، BFT، PBFT)، وآليات الإحصاء (PoW، PoS، dPoS، BFT، PBFT)، والعقود الذكية واستخداماتها في الأعمال.

فيما يستهدف للسار الفني للطورين لمنحهم التجربة الاولى في بناء عقد ذكي للخدمات المالية ، لكي يصبح الشاركون في هذه الورش خبراء في برمجة بلوك تشين ، كما سيتعلم للشاركون كيفية استخدام العقود الذكية في ابتكار أصول رقمية مثل السندات، والائتمانات، والأسهم. كما يشجع للنظمون للطورين على حضور الورشة النظرية من اجل بناء فهم نظري قوي لتعزيز عملية التطوير.

وقد صرّح خالد سعد الرئيس التنفيذي لخليج البحرين للتكنولوجيا المالية قائلا: «نحن متحمسون لتقديم فرصة ذهبية للمشاركين لاكتساب رؤى أعمق ومعرفة عملية عن (بلوك تشين) وكيفية عملها وتطوير عقود ذكية للخدمات المالية. تقوم (بلوك تشين) حاليا بإحداث ثورة في بيئة الأعمال وكيفية إدارة الأعمال حول العالم وفي كل القطاعات. ويهدف للؤتمر إلى ضمان إدراك للديرين التنفيذيين والطورين وقادة الابتكار لهذه التقنية الجديدة وقدرتهم على اكتساب للعرفة الكافية وكيفية تطبيقها بكفاءة بغية قيادة دفة الابتكار في مؤسساتهم والاستفادة من (بلوك تشين) في الحاضر وللستقبل مع نمائها السريع وتغييرها لنمط الاعمال والخدمات للالية».

وتضم قائمة الشركاء في مؤتمر «بلوك أون» كل من: الشركاء الاستراتيجيين وهما تمكين ومجلس التنمية الاقتصادية البحرين، وشركة بنفت، والشركات الداعمة: كامبردج بلوك تشين، وكريم، وشركة بنفت، والشركات الداعمة: كامبردج بلوك تشين، وكريم، وبيكسيو، ورين، وبت اوسيس، وبلفريكس، وأرابين شين، وشركاء للعرفة: غت سمارتر، وأكاديمية بلوك تشين الدولية، وجامعة اكسفورد وسيد بزنز سكول.

# مؤتمسر «بلوك أون ٢٠١٨» يقدم ورشسا تدريبيسة للمديرين التنفيذيين والمطورين وقادة الابتكار حول نظرية «بلوك تشسين» وبناء عقود ذكية

يستعد ، مؤتمر بلوك أون الدولي ٢٠١٨ — إعادة تعريف القطاع العالي، لشريب قادة الإبتكار ومطورين ومديرين تتقيديين في مجال نظرية بلوك تشين وتطبيقاتها العملية، ونك بتاريخ ٢٠ نوفعير ٢٠١٨ في فندق ويندام غرائد بخليج البحرين تحت رعاية السيد شالد الرميحي الرئيس التنفيذي لمجلس التنعية الإقتصادية رئيس مجلس إدارة خليج البحرين للتكنولوجيا العالية.

ومن المتوقع ان يستقطب المؤتمر أكثر من ٢٠٠ مبتكر ومشتص في «بلوك تشين» يتضمنون مجموعة متنوعة من ممثلي البنوك المركزية، ورواد الأعمال، ومستثمرين، ومديرين تنفيذيين في القطاع المالي، ويهدف المؤتمر إلى استكشاف الفرص الواعدة و التحديات المائلة أمام الصناعة المائية، مع التركيز أكثر على التدريب والتطوير.

وميتخلل اعمال المؤتمر تنظيم سلستة من الجلسات الحوارية والكلمات الرئيسية والشقاءات الجانبية والإجتماعات، والتي ستناقش مدى وقع ملوك تندين، على القطاع المالي وغيره من القطاعات الحبوية، كما سيطرح المؤتمر للمشاركين فرصة التعلم عبر

ورش متخصصة للمسارات التجارية والفنية مقتوحة للتسجيل الأن. ويؤمكان المشاركين الاشتراك بورش العمل في مسار واحد أو مسارين من أجل تعظيم تجربتهم التعليمية.

ويختص العسار النجاري في مساهدة العديرين التنفيذيين وشادة الابتخار على لاتساب المعرفة الضيرورية وفهم أفشل حول تقنية «بلوك تثنين» واساسياتها، ومبكون بإمكان العشاركين الاطلاع أكثر على أبرز معيزات «بلوك تثنين» والتقنيات بات العلاقة ومعرفة طرق عنها، وستعطى بلوك تشين الإساسية (الفقائيح الخاصة بلوك تشين الإساسية (الفقائيح الخاصة والمعناوين، والتجزئة، وأشجار ميركل، UTXO/state, Mining والمعنود (PoS, dPoS, BFT, PBFT). الذكية واستخداماتها في الإعدال.

قيما يستهدف المسار الفني المعطورين لعنحهم التجرية الاولى في بناء علف ذكي للخدمات العالية، لكي يحمح المشاركون في هذه الورش خبراء في جرمجة بلوك تتبين، كما سينعلم المشماركون كيفية استخدام



٥ څالد سعد

العقود النكية في ابتكار أصول رقعية مثل السندات، والائتمانات، والأسهم، كما يشجع المناشون المطورين على حضور الورشة النظرية من لجل بناء فهم نظري قوي لتعزيز عملية النطوير.

وقد صرّح خالد سعد الرئيس التنفيذي لطّبح البحرين للتكنولوجيا المالية قائلا: -تحن ملحمصون لكفديم فرصة تعبية

للمشاركان الاكتساب رؤى أعمق ومعرفة عملية عن (بطوك تشيين) وكيفية عملها وتطوير عقود نكية للخدمات المالية. نقوم (بلوك تشيين) حاليا بإحداث ثورة في بيئة الإمال وكيفية إدارة الأسال حول العالم وفي إدراك المديرين التنفيذيين و المطورين وقادة الابتكار نهام التقنية الجديدة وقدرتهم على تكتساب المعرفة الكافية وكيفية تشييقها والاستقادة من (بلوك تشين) في الحاضر والمستقبل مع نمائها السريع وتغييرها لنعط الاعمال والطعمات العالية.

وتضم قائدة الشركاء في مؤتدر «بلوك أون، كل من الشركاء الاستراتيجيين وقعا تمكين ومجلس الشعبة الاقتصادية البحرين، وشركة بفقت والشركات التجارية: رولاند بيرجر، جي بي إد، 1 سيستم والشركات الداعمية كالمبراج بلوك تشين وكريم، ويتكسيو، ورين، وبد أوسيس، وبلغريكس، وأرابين شين، وشركاء المعرفة؛ غد سعارتي، وأكاديمية بلوك تشين الدولية، وجامعة الصفورد وميد بزنز سكول.

**Publication Name: Al Bilad** 

Description: Arabic daily newspaper, Bahrain

Date: 19/11/2018





ورش تدريبية عن "بلوك تشين"

يستعد "مؤتمر بلوك أون الدولي 2018 - إعادة تعريف القطاع المالي" لتدريب قادة الابتكار ومطورين ومديرين تنفيذيين في مجال نظرية بلوك تشين وتطبيقاتها العملية، بتاريخ 22 نوفمبر 2018 في فندق ويندام غراند بخليج البحرين تحت رعاية الرئيس التنفيذي لمجلس التنمية الاقتصادية رئيس مجلس ادارة خليج البحرين للتكنولوجيا المالية خالد الرميحي.

ومن المتوقع أن يستقطب المؤتمر أكثر من 300 مبتكر ومختص في "بلوك تشين" تتضمن مجموعة متنوعة من ممثلي البنوك المركزية، رواد الأعمال، مستثمرين، ومديرين تنفيذيين في القطاع المالي.

ويهدف المؤتمر إلى استكشاف الفرص الواعدة والتحديات الماثلة أمام الصناعة المالية مع التركيز أكثر على التدريب والتطوير.

وقال الرئيس التنفيذي لخليج البحرين للتكنولوجيا المالية خالد سعد "نحن متحمسون لتقديم فرصة ذهبية للمشاركين لاكتساب رؤى أعمق ومعرفة عملية عن (بلوك تشين) وكيفية عملها وتطوير عقود ذكية للخدمات المالية ".

# مناقشة تطورات تحكيم عقود الاستثمار

### انطلاق فعاليات مؤتمـر "تسوية المنازعـات" و"مركــز ســتوكهولم"

تحت رعاية وزارة الخارجية ووزارة العدل والشؤون الإسلامية والأوقاف، نظمت غرفة البحرين لتسوية المنازعات ومركز التحكيم التابع لغرفة تجارة ستوكهولم مؤتمرا مشتركا صباح أمس يهدف لمناقشة أحدث التطورات المرتبطة بالتحكيم في عقود الاستثمار.

> حضر المؤتمر رئيس مجلس الأمناء في غرفة البحرين لتسوية المنازعات الشيخة هيا بنت راشد أل خليفة، وليس محكمة التمييز تألب رئيس المجلس الأعلى للقضاء المستشار عبدالله بن حسن البوعينيان، وكيل وزارة الخارجية الشيخة رنا بنت عيسى بن دعيج آل خليفة، رئيس مجلس الأمناء لعركز القاهرة الإقليمي للتحكيم التجاري الدولي نبيل العربي، الأمين العام

لمركز التحكيم التايع لغرفة تجارة ستوكهولم أتيت ماجنوسون وكبار المتحدثين الدوليين في تحكيم منازعات الاستثمار والمعليين في هذا المجال، وأعربت الشيخة هيا بنت راشد

بكلمتهـا الافتتاحيـة فـي المؤتمر عن بعمها الافتتاحية في الموسوع شكرها للرعاية الكريمة من قبل وزارتي الخارجية والعدل، الأمر الذي يعكس الاهتمام الرسمي للبحرين في إقامة مثل هذه الفعاليات المتحصصة



#### جانب من المؤتمر

المقدمية على آرض المملكة وعزمها في تحقيق إضافات تساهم في تقدم

وتمو المنطقة. وأكدت أن هذا المؤتمر يتناول

ودعمها، وهو ما يؤكد أصالة الجهود موضوعا مهما بدأ يشغل مساحة تتسع من النقاش حوله والتباين في أمره، وهو التحكيم في منازعات الاستثمار والذي يتناول المؤتمر أبرز المواضيع المتعلقة به.

ورش تدريبية عن "بلوك تشين"

يستعد "مؤثمر بلوك أون الدولي 2018 - إعادة تعريف القطاع المالي · لتدريب قادة الابتكار ومطوريين ومديريين تنفيذيين في مجال نظريـة بلـوك تشين وتطبيقاتها العملية، بتاريخ 22 توقميـر 2018 في فندق ويندام غرائد بخليج البحرين تحت رعاية الرئيس التنفيذي لمجلس التنمية الاقتصادية وليس مجلس ادارة خليج البحرين للتكنولوجيا المالية خالد الرميحي ومن المتوقع أن يستقطب المؤتمر

أكثر من 300 مبتكر ومختص في "بلوك تشين" تتضمن مجموعة متنوعة من معثلي البنبوك المركزية، رواد الأعمال، مستثمرين، ومديريس تنفيذيين في القطاع العالي. ويهدف المؤتمر إلى استكشاف الفرص الواعدة والتحديات العائلة

أمام الصناعة المالية مع التركيز أكثر

على التدريب والتطوير وقال الرئيس التنفيذي لخليج البحرين للتكنولوجيا المالية خالد سعد "نحن متحمسون لتقديم فرصة ذهبية للمشاركين لاكتساب رؤى أعمق ومعرفة عملية عن (يلوك تشين) وكيفية عملها ونظوير عقود ذكية للخدمات المالية ".

**Publication Name: Al Watan** 

Description: Arabic daily newspaper, BH

Date: 19/11/2018





"بلوك أون ٢٠١٨" يقدم ورشآ تدريبية للمدراء التنفيذيين والمطورين وقادة الابتكار

يستعد "مؤتمر بلوك أون الدولي ٢٠١٨ – إعادة تعريف القطاع المالي" لتدريب قادة الابتكار ومطورين ومدراء تنفيذيين في مجال نظرية بلوك تشين وتطبيقاتها العملية، في ٢٢ نوفمبر في فندق وينداه عرائد بخليج البحرين تحت رعاية الرئيس التنفيذي لمجلس التنمية الاقتصادية ورئيس مجلس إدارة خليج البحرين للتكنولوجيا المالية خالد الرميحي.

ومن المتوقع أن يستقطب المؤتمر أكثر من ٣٠٠ مبتكر ومختص في "بلوك تشين" تتضمن مجموعة متنوعة من ممثلي البنوك المركزية، رواد الأعمال، مستثمرين، ومدراء تنفيذيين في القطاع المالي، ويهدف المؤتمر إلى استكشاف الفرص الواعدة والتحديات المائلة أمام الصناعة المالية مع التركيز أكثر على التدريب والتطوير. وسيتخلل أعمال المؤتمر، تنظيم سلسلة من الجلسات الحوارية والكلمات الرئيسة واللقاءات الجانبية والاجتماعات والتي ستناقش مدى وقع "بلوك تشين" على القطاع المالي وغيره من قطاعات حيوية.

كما سيطرح المؤتمر للمشاركين فرصة التعلم عبر ورش متخصصة للمسارات التجارية والفنية مفتوحة للتسجيل الآن، وبإمكان المشاركين الاشتراك بورش العمل في مسار واحد أو مسارين من أجل تعظيم تجربتهم التعليمية، ويختص المسار التجاري في مساعدة المدراء التنفيذيين وقادة الابتكار على اكتساب المعرفة الضرورية وقعم أفضل حول تقنية "بلوك تشين" وأساسياتها.

وسيكون بإمكان المشاركين الاطلاع أكثر على أبرز مميزات "بلوك تشين" والتقنيات ذات العلاقة ومعرفة طرق عملها. وستغطي الورش التدريبية، مفاهيم بلوك تشين الأساسية (المفاتيح الخاصة والعناوين، التجزئة، أشجار ميركل، الصفقات، UTXO/state، Mining and forks آليات الإحصاء (PoW, PoS, dPoS, BFT, PBFT)، والعقود الذكية واستخداماتها في الأعمال، فيما يستهدف المسار الغني المطورين لمنحهم التجربة الأولى في بناء عقد ذكي للخدمات المالية، لكي يصبح المشاركون في هذه الورش خبراء في برمجة بلوك تشين.

وسيتعلم المشاركون كيغية استخدام العقود الذكية في ابتكار أصول رقمية مثل السندات، الائتمانات، والأسهم، كما يشجع المنظمون المطورين على حضور الورشة النظرية من أجل بناء فهم نظري قوي لتعزيز عملية التطوير.

وقال الرئيس التنفيذي لخليج البحرين للتكنولوجيا المالية. "نحن متحمسون لتقديم فرصة ذهبية للمشاركين الكتساب رؤى أعمق ومعرفة عملية عن (بلوك تشين) وكيفية عملها وتطوير عقود ذكية للخدمات المالية".

وأضاف. "يهدف المؤتمر إلى ضمان إدراك المدراء التنفيذيين والمطورين وقادة الابتكار لهذه التقنية الجديدة وقدرتهم على اكتساب المعرفة الكافية وكيفية تطبيقها بكفاءة بغية قيادة دفة الابتكار في مؤسساتهم والاستفادة من (بلوك تشين) في الحاضر والمستقبل مع نمائها السريع وتغييرها لنمط الأعمال والخدمات المالية ".

**Publication Name: Saudi Gazette** 

Description: English daily newspaper, KSA

Date: 19/11/2018

## Saudi Gazette

#### 'BlockOn 2018' to train innovators

@ 2018-11-18 18:15:00



# Saudi Gazette

MANAMA – Bahrain FinTech Bay's global blockchain conference, BlockOn 2018 - Redefining Finance, gears up to train C-level executives, innovation leaders and developers in Blockchain theory and its practical application. The event is taking place on Nov. 22, 2018 at the Wyndham Grand, Bahrain Bay under the patronage of Khalid Al-Rumaihi, Chief Executive, Economic Development Board (EDB) and Chairman of the Executive Board of Bahrain FinTech Bay.

The one day conference, which is expected to attract more than 300 global Blockchain innovators and professionals including a diverse group of regulators, entrepreneurs, investors and financial industry executives, aims to explore the rising opportunities and challenges presented by the industry with a heavy focus on training and development.

In addition to a series of panels, keynotes, fireside chats and roundtables addressing the impact of Blockchain on finance and other industries, BlockOn will feature learning opportunities for participants through a dedicated Business Track and Technical Track, which are now open for registration. —

Participants can sign on for workshops in one or both tracks to maximise the learning experience.

The Business Track is geared towards helping executives and innovation leaders gain sufficient knowledge and better understand what all the buzz around Blockchain is about. Participants will get a firm grasp on the core features of Blockchain and distributed ledger technologies and a look under the hood to understand how they work. Theory to be presented will cover: Basic Technical Blockchain Concepts (private keys and addresses, hashing, merkle trees, transactions, UTXO/state, mining and forks, Consensus Mechanisms (PoW, PoS, dPoS, BFT, PBFT) and Smart Contracts and their uses for business.

The Technical Track targets developers giving them first-hand experience in building a smart contract for financial services. Attendees can expect to walk out of the training having been immersed in Blockchain programming. Participants will learn how smart contracts and tokens are used to create digital assets such as bonds, credits, shares. The organiser encourages developers to also attend the theory session to first build a solid theoretical understanding to enhance the development process.

Khalid Saad, CEO of Bahrain FinTech Bay, said: "We're excited to offer participants the chance to gain deeper insights and practical knowledge of Blockchain, how it works and how to develop smart contracts for financial services. Blockchain is revolutionising how business is and can be conducted around the world and across every sector and BlockOn aims to ensure that C-level executives, innovation leaders and developers understand and can effectively apply their knowledge in order to drive innovation in their organisations and harness the power of Blockchain either now or in the future as it continues to grow and transform the way business is transacted." — SG

**Publication Name: Biz Bahrain** 

Description: Online Date: 19/11/2018





# BLOCKON 2018 TO TRAIN C-LEVELS, INNOVATORS AND DEVELOPERS ON BLOCKCHAIN THEORY AND BUILDING OF SMART CONTRACTS

② November 18, 2018 ■ Banking ● Leave a comment ● 103 Views

Bahrain FinTech Bay's global blockchain conference, BlockOn 2018 – Redefining Finance, gears up to train C-level executives, innovation leaders and developers in Blockchain theory and its practical application. The event is taking place on November 22<sup>nd</sup>, 2018 at the Wyndham Grand, Bahrain Bay under the patronage of H.E. Khalid Al-Rumaihi, Chief Executive, Economic Development Board (EDB) and Chairman of the Executive Board of Bahrain FinTech Bay.

The one day conference, which is expected to attract more than 300 global Blockchain innovators and professionals including a diverse group of regulators, entrepreneurs, investors and financial industry executives, aims to explore the rising opportunities and challenges presented by the industry with a heavy focus on training and development.

In addition to a series of panels, keynotes, fireside chats and roundtables addressing the impact of Blockchain on finance and other industries, BlockOn will feature learning opportunities for participants through a dedicated Business Track and Technical Track, which are now open for registration. Participants can sign on for workshops in one or both tracks to maximise the learning experience.

The Business Track is geared towards helping executives and innovation leaders gain sufficient knowledge and better understand what all the buzz around Blockchain is about. Participants will get a firm grasp on the core features of Blockchain and distributed ledger technologies and a look under the hood to understand how they work. Theory to be presented will cover: Basic Technical Blockchain Concepts (private keys and addresses, hashing, merkle trees, transactions, UTXO/state, mining and forks, Consensus Mechanisms (PoW, PoS, dPoS, BFT, PBFT) and Smart Contracts and their uses for business

The Technical Track targets developers giving them first-hand experience in building a smart contract for financial services. Attendees can expect to walk out of the training having been immersed in Blockchain programming. Participants will learn how smart contracts and tokens are used to create digital assets such as bonds, credits, shares. The organiser encourages developers to also attend the theory session to first build a solid theoretical understanding to enhance the development process.

Khalid Saad, CEO of Bahrain FinTech Bay, said: "We're excited to offer participants the chance to gain deeper insights and practical knowledge of Blockchain, how it works and how to develop smart contracts for financial services. Blockchain is revolutionising how business is and can be conducted around the world and across every sector and BlockOn aims to ensure that C-level executives, innovation leaders and developers understand and can effectively apply their knowledge in order to drive innovation in their organisations and harness the power of Blockchain either now or in the future as it continues to grow and transform the way business is transacted."

BlockOn is backed by Strategic Partner – EDB, Corporate Partners – Roland Berger and GBM, Supporting Partners – Cambridge Blockchain, Careem, Pikcio and Rain, and Knowledge Partners – GetSmarter and Blockchain Academy Global.

Pre-registration for BlockOn 2018 is now open: http://www.blockonconf.com.

Call for Papers (CFP) is also open. BlockOn is seeking ground breaking Blockchain research for next year's conference. For more information on Call for Papers, potential speakers can submit their inquiries and research to info@bahrainfintechbay.com

We look forward to seeing you at BlockOn 2018.

BlockChain professionals and other interested parties are encouraged to take part in the BlockOn Survey now underway by visiting https://www.surveymonkey.com/r/YT6SBYP. The Survey aims to gather views and predictions on Blockchain and its future evolution with results to be shared at the event.

For more information and contact details on BlockOn, please visit <a href="http://www.blockconf.com">http://www.blockconf.com</a>, follow us on Twitter, for our latest updates.

For more information, go to www.bahrainfintechbay.com or info@bahrainfintechbay.com

**Publication Name: Bahrain News Agency** 

**Description: Wire** Date: 19/11/2018



### Blockchain c-level executive training underway

Manama, Nov. 18 (BNA): Bahrain FinTech Bay's global blockchain conference, BlockOn 2018 - Redefining Finance, gears up to train C-level executives, innovation leaders and developers in Blockchain theory and its practical application.

The 1-day event is taking place on November 22 under the patronage of Khalid Al-Rumaihi, Chief Executive, Economic Development Board (EDB) and Chairman of the Executive Board of Bahrain FinTech Bay.

The conference, which is expected to attract more than 300 global Blockchain innovators and professionals including a diverse group of regulators, entrepreneurs, investors and financial industry executives, aims to explore the rising opportunities and challenges presented by the industry with a heavy focus on training and development.

In addition to a series of panels, keynotes, fireside chats and roundtables addressing the impact of Blockchain on finance and other industries, BlockOn will feature learning opportunities for participants through a dedicated Business Track and Technical Track, which are now open for registration. Participants can sign on for workshops in one or both tracks to maximise the learning experience.

The Business Track is geared towards helping executives and innovation leaders gain sufficient knowledge and better understand what all the buzz around Blockchain is about. Participants will get a firm grasp on the core features of Blockchain and distributed ledger technologies and a look under the hood to understand how they work. Theory to be presented will cover: Basic Technical Blockchain Concepts (private keys and addresses, hashing, merkle trees, transactions, UTXO/state, mining and forks, Consensus Mechanisms (PoW, PoS, dPoS, BFT, PBFT) and Smart Contracts and their uses for business.

The Technical Track targets developers giving them first-hand experience in building a smart contract for financial services. Attendees can expect to walk out of the training having been immersed in Blockchain programming. Participants will learn how smart contracts and tokens are used to create digital assets such as bonds, credits, shares. The organiser encourages developers to also attend the theory session to first build a solid theoretical understanding to enhance the development process.

Khalid Saad, CEO of Bahrain FinTech Bay, said: "We're excited to offer participants the chance to gain deeper insights and practical knowledge of Blockchain, how it works and how to develop smart contracts for financial services. Blockchain is revolutionising how business is and can be conducted around the world and across every sector and BlockOn aims to ensure that C-level executives, innovation leaders and developers understand and can effectively apply their knowledge in order to drive innovation in their organisations and harness the power of Blockchain either now or in the future as it continues to grow and transform the way business is transacted."

BlockOn is backed by Strategic Partner - EDB, Corporate Partners - Roland Berger and GBM, Supporting Partners - Cambridge Blockchain, Careem, Pikcio and Rain, and Knowledge Partners - GetSmarter and Blockchain Academy Global.

**Publication Name: Zawya** 

Description: Online Date: 19/11/2018

ZAWYA

#### Blockon 2018 to train c-levels, Innovators and developers on blockchain theory and building of smart contracts

The event is taking place on November 22nd, 2018 at the Wyndham Grand, Bahrain Bay



Manama: Bahrain FinTech Bay's global blockchain conference, BlockOn 2018 - Redefining Finance, gears up to train C-level executives, innovation leaders and developers in Blockchain theory and its practical application. The event is taking place on November 22<sup>nd</sup>, 2018 at the Wyndham Crand, Bahrain Bay under the patronage of H.E. Khalid Al-Rumaihi, Chief Executive, Economic Development Board (EDB) and Chairman of the Executive Board of Bahrain FinTech Bay.

The one day conference, which is expected to attract more than 300 global Blockchain innovators and professionals including a diverse group of regulators, entrepreneurs, investors and financial industry executives, aims to explore the rising opportunities and challenges presented by the industry with a heavy focus on training and development.

In addition to a series of panels, keynotes, fireside chats and roundtables addressing the impact of Blockchain on finance and other industries, BlockOn will feature learning opportunities for participants through a dedicated Business Track and Technical Track, which are now open for registration. Participants can sign on for workshops in one or both tracks to maximise the learning experience.

The Business Track is geared towards helping executives and innovation leaders gain sufficient knowledge and better understand what all the buzz around Blockchain is about. Participants will get a firm grasp on the core features of Blockchain and distributed ledger technologies and a look under the hood to understand how they work. Theory to be presented will cover: Basic Technical Blockchain Concepts (private keys and addresses, hashing, merkle trees, transactions, UTXO/state, mining and forks, Consensus Mechanisms (PoW, PoS, dPoS, BFT, PBFT) and Smart Contracts and their uses for business.

The Technical Track targets developers giving them first-hand experience in building a smart contract for financial services. Attendees can expect to walk out of the training having been immersed in Blockchain programming. Participants will learn how smart contracts and tokens are used to create digital assets such as bonds, credits, shares. The organiser encourages developers to also attend the theory session to first build a solid theoretical understanding to enhance the development process.

Khalid Saad, CEO of Bahrain FinTech Bay, said: "We're excited to offer participants the chance to gain deeper insights and practical knowledge of Blockchain, how it works and how to develop smart contracts for financial services. Blockchain is revolutionising how business is and can be conducted around the world and across every sector and BlockOn aims to ensure that C-level executives, innovation leaders and developers understand and can effectively apply their knowledge in order to drive innovation in their organisations and harness the power of Blockchain either now or in the future as it continues to grow and transform the way business is transacted."

BlockOn is backed by Strategic Partner - EDB, Corporate Partners - Roland Berger and CBM, Supporting Partners - Cambridge Blockchain, Careem, Pikcio and Rain, and Knowledge Partners - CetSmarter and Blockchain Academy Clobal.

Pre-registration for BlockOn 2018 is now open: http://www.blockonconf.com.

Call for Papers (CFP) is also open. BlockOn is seeking ground breaking Blockchain research for next year's conference. For more information on Call for Papers, potential speakers can submit their inquiries and research to Info@bahrainfintechbay.com

We look forward to seeing you at BlockOn 2018.

BlockChain professionals and other interested parties are encouraged to take part in the BlockOn Survey now underway by visiting

https://www.surveymonkey.com/r/YT6SBYP. The Survey alms to gather views and predictions on Blockchain and its future evolution with results to be shared at the event.

For more information and contact details on BlockOn, please visit http://www.blockconf.com, follow us on Twitter, for our latest updates.

For more information, go to www.bahrainfintechbay.com or info@bahrainfintechbay.com

-Ends-

#### About Bahrain FinTech Bay

Bahrain FinTech Bay ("BFB") is the leading FinTech Hub in Middle East, located conveniently in the Arcapita Building, Bahrain. Bahrain FinTech Bay provides a physical hub to incubate insightful, scalable and impactful fintech initiatives through innovation labs, acceleration programs, curated activities, educational opportunities and collaborative platforms. Bahrain FinTech Bay partners with governmental bodies, financial institutions, corporates, consultancy firms, universities, associations, media agencies, venture capital and fintech start-ups to bring the full spectrum of financial market participants and stakeholders together. We believe in partnership and collaboration to drive forward Middle east's FinTech ecosystem.

For more information on Bahrain FinTech Bay visit http://bahrainfintechbay.com

© Press Release 2018

**Publication Name: Trade Arabia** 

Description: Online Date: 19/11/2018



#### Bahrain FinTech event to offer Blockchain training

MANAMA, 18 hours, 29 minutes ago

Bahrain FinTech Bay's upcoming global blockchain conference BlockOn 2018 - Redefining Finance will train C-level executives, innovation leaders and developers in Blockchain theory and its practical application.

The event is taking place on November 22 at the Wyndham Grand, Bahrain Bay under the patronage of Khalid Al-Rumaihi, chief executive, Economic Development Board (EDB) and chairman of the Executive Board of Bahrain FinTech Bay.



Khalid Saad

The one day conference, which is expected to attract more than 300 global Blockchain innovators and professionals including a diverse group of regulators, entrepreneurs, investors and financial industry executives, aims to explore the rising opportunities and challenges presented by the industry with a heavy focus on training and development.

In addition to a series of panels, keynotes, fireside chats and roundtables addressing the impact of Blockchain on finance and other industries, BlockOn will feature learning opportunities for participants through a dedicated Business Track and Technical Track, which are now open for registration. Participants can sign on for workshops in one or both tracks to maximise the learning experience.

The Business Track is geared towards helping executives and innovation leaders gain sufficient knowledge and better understand what all the buzz around Blockchain is about. Participants will get a firm grasp on the core features of Blockchain and distributed ledger technologies and a look under the hood to understand how they work.

The Technical Track targets developers giving them first-hand experience in building a smart contract for financial services. Attendees can expect to walk out of the training having been immersed in Blockchain programming. Participants will learn how smart contracts and tokens are used to create digital assets such as bonds, credits, shares. The organiser encourages developers to also attend the theory session to first build a solid theoretical understanding to enhance the development process.

Khalid Saad, CEO of Bahrain FinTech Bay, said: "We're excited to offer participants the chance to gain deeper insights and practical knowledge of Blockchain, how it works and how to develop smart contracts for financial services.

"Blockchain is revolutionising how business is and can be conducted around the world and across every sector and BlockOn aims to ensure that C-level executives, innovation leaders and developers understand and can effectively apply their knowledge in order to drive innovation in their organisations and harness the power of Blockchain either now or in the future as it continues to grow and transform the way business is transacted."

BlockOn is backed by strategic partner - EDB, corporate partners - Roland Berger and GBM, supporting partners - Cambridge Blockchain, Careem, Pikcio and Rain, and knowledge partners - GetSmarter and Blockchain Academy Global. - TradeArabia News Service

**Publication Name: Bahrain News** 

Description: Online
Date: 19/11/2018

Bahrain News

## BlockOn 2018 to train C-levels, innovators and developers on Blockchain theory and building of smart contracts

Bahrain FinTech Bay's global blockchain conference, BlockOn 2018 Redefining Finance, gears up to train C-level executives, innovation leaders and developers in Blockchain theory and its practical application. The event is taking place on November 22nd, 2018 at the Wyndham Grand, Bahrain Bay under the patronage of H.E. Khalid Al-Rumaihi, Chief Executive, Economic Development Board (EDB) and The post BlockOn 2018 to train C-levels, innovators and developers on Blockchain theory and building of smart contracts appeared .first on bizbahrain

**Publication Name: DMC News** 

Description: Online Date: 19/11/2018

#### **Dmc News**

## "بلوك أون 2018" يقدم ورشاً تدريبية للمدراء التنفيذيين والمطورين وقادة الابتكار

🖸 منذ 18 ساعة 🔈 0 تعليق 🖂 ارسل 🖨 طباعة 🛦 تبليغ



يستعد "مؤتمر بلوك أون الدولي 2018 - إعادة تعريف القطاع المالي" لتدريب قادة الابتكار ومطورين ومدراء تنفيذيين في مجال نظرية بلوك تشين وتطبيقاتها العملية، في 22 نوفمبر في فندق ويندام غراند بخليج البحرين تحت رعاية الرئيس التنفيذي لمجلس التنمية الاقتصادية ورئيس مجلس إدارة خليج البحرين للتكنولوجيا المالية خالد الرميحي.

ومن المتوقع أن يستقطب المؤتمر أكثر من 300 مبتكر ومختص في "بلوك تشين" تتضمن مجموعة متنوعة من ممثلي البنوك المركزية، رواد الأعمال، مستثمرين، ومدراء تنفيذيين في القطاع المالي. ويهدف المؤتمر إلى استكشاف الفرص الواعدة والتحديات الماثلة أمام الصناعة المالية مع التركيز أكثر على التدريب والتطوير. وسيتخلل أعمال المؤتمر، تنظيم سلسلة من الجلسات الحوارية والكلمات الرئيسة واللقاءات الجانبية والاجتماعات والتي ستناقش مدى وقع "بلوك تشين" على القطاع المالي وغيره من قطاعات حيوية.

كما سيطرح المؤتمر للمشاركين فرصة التعلم عبر ورش متخصصة للمسارات التجارية والفنية مفتوحة للتسجيل الآن. وبإمكان المشاركين الاشتراك بورش العمل في مسار واحد أو مسارين من أجل تعظيم تجربتهم التعليمية. ويختص المسار التجاري في مساعدة المدراء التنفيذيين وقادة الابتكار على اكتساب المعرفة الضرورية وفهم أفضل حول تقنية "بلوك تشين" وأساسياتها.

وسيكون بإمكان المشاركين الاطلاع أكثر على أبرز مميزات "بلوك تشين" والتقنيات ذات العلاقة ومعرفة طرق عملها. وستغطي الورش التدريبية، مفاهيم بلوك تشين الأساسية (المفاتيح الخاصة والعناوين، التجزئة، أشجار ميركل، الصفقات، UTXO/state، Mining and forks، آليات الإحصاء (PoW, PoS, dPoS, BFT, PBFT)، والعقود الذكية واستخداماتها في الأعمال. فيما يستهدف المسار الفني المطورين لمنحهم التجربة الأولى في بناء عقد ذكي للخدمات المالية، لكي يصبح المشاركون في هذه الورش خبراء في برمجة بلوك تشين.

وسيتعلم المشاركون كيفية استخدام العقود الذكية في ابتكار أصول رقمية مثل السندات، الائتمانات، والأسهم. كما يشجع المنظمون المطورين على حضور الورشة النظرية من أجل بناء فهم نظري قوي لتعزيز عملية التطوير.

وقال الرئيس التنفيذي لخليج البحرين للتكنولوجيا المالية: "نحن متحمسون لتقديم فرصة ذهبية للمشاركين لاكتساب رؤى أعمق ومعرفة عملية عن (بلوك تشين) وكيفية عملها وتطوير عقود ذكية للخدمات المالية".

وأضاف: "يهدف المؤتمر إلى ضمان إدراك المدراء التنفيذيين والمطورين وقادة الابتكار لهذه التقنية الجديدة وقدرتهم على اكتساب المعرفة الكافية وكيفية تطبيقها بكفاءة بغية قيادة دفة الابتكار في مؤسساتهم والاستفادة من (بلوك تشين) في الحاضر والمستقبل مع نمائها السريع وتغييرها لنمط الأعمال والخدمات المالية".

Publication Name: Sabaq Description: Online Date: 19/11/2018

# شبكة سبق

# "بلوك أون 2018" يقدم ورشاً تدريبية للمدراء التنفيذيين والمطورين وقادة الابتكار

إقتصاد وأعمال ۞ منذ 18 ساعة ⊘تبليغ



يستعد "مؤتمر بلوك أون الدولي 2018 - إعادة تعريف القطاع المالي" لتدريب قادة الابتكار ومطورين ومدراء تنفيذيين في مجال نظرية بلوك تشين وتطبيقاتها العملية، في 22 نوفمبر في فندق ويندام غراند بخليج البحرين تحت رعاية الرئيس التنفيذي لمجلس التنمية الاقتصادية ورئيس مجلس إدارة خليج البحرين للتكنولوجيا المالية خالد الرميحي.

ومن المتوقع أن يستقطب المؤتمر أكثر من 300 مبتكر ومختص في "بلوك تشين" تتضمن مجموعة متنوعة من ممثلي البنوك المركزية، رواد الأعمال، مستثمرين، ومدراء تنفيذيين في القطاع المالي. ويهدف المؤتمر إلى استكشاف الفرص الواعدة والتحديات الماثلة أمام الصناعة المالية مع التركيز أكثر على التدريب والتطوير. وسيتخلل أعمال المؤتمر، تنظيم سلسلة من الجلسات الحوارية والكلمات الرئيسة واللقاءات الجانبية والاجتماعات والتي ستناقش مدى وقع "بلوك تشين" على القطاع المالي وغيره من قطاعات حيوية.

كما سيطرح المؤتمر للمشاركين فرصة التعلم عبر ورش متخصصة للمسارات التجارية والفنية مفتوحة للتسجيل الآن. وبإمكان المشاركين الاشتراك بورش العمل في مسار واحد أو مسارين من أجل تعظيم تجربتهم التعليمية. ويختص المسار التجاري في مساعدة المدراء التنفيذيين وقادة الابتكار على اكتساب المعرفة الضرورية وفهم أفضل حول تقنية "بلوك تشين" وأساسياتها.

وسيكون بإمكان المشاركين الاطلاع أكثر على أبرز مميزات "بلوك تشين" والتقنيات ذات العلاقة ومعرفة طرق عملها. وستغطي الورش التدريبية، مفاهيم بلوك تشين الأساسية (المفاتيح الخاصة والعناوين، التجزئة، أشجار ميركل، الصفقات، UTXO/state، Mining and forks، آليات الإحصاء (PoW, PoS, dPoS, BFT, PBFT)، والعقود الذكية واستخداماتها في الأعمال. فيما يستهدف المسار الفني المطورين لمنحهم التجربة الأولى في بناء عقد ذكي للخدمات المالية، لكي يصبح المشاركون في هذه الورش خبراء في برمجة بلوك تشين.

وسيتعلم المشاركون كيفية استخدام العقود الذكية في ابتكار أصول رقمية مثل السندات، الائتمانات، والأسهم. كما يشجع المنظمون المطورين على حضور الورشة النظرية من أجل بناء فهم نظري قوي لتعزيز عملية التطوير.

وقال الرئيس التنفيذي لخليج البحرين للتكنولوجيا المالية: "نحن متحمسون لتقديم فرصة ذهبية للمشاركين لاكتساب رؤى أعمق ومعرفة عملية عن (بلوك تشين) وكيفية عملها وتطوير عقود ذكية للخدمات المالية".

وأضاف: "يهدف المؤتمر إلى ضمان إدراك المدراء التنفيذيين والمطورين وقادة الابتكار لهذه التقنية الجديدة وقدرتهم على اكتساب المعرفة الكافية وكيفية تطبيقها بكفاءة بغية قيادة دفة الابتكار في مؤسساتهم والاستفادة من (بلوك تشين) في الحاضر والمستقبل مع نمائها السريع وتغييرها لنمط الأعمال والخدمات المالية".